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0
Datum vd 

toezegging
portefeuillehouder Toezegging stand van zaken afdoeningstermijn

1 6-11-2018 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt naar aanleiding van de memo van het college over de 

stand van zaken proces bollenteelt (7A) en de vraag van de heer Beets (PW) toe 

om de raad vaker te rapporteren over de stand van zaken, met dien verstande dat 

het resultaatgericht dient te zijn en dat het verstandig kan zijn dat soms gekozen 

wordt om de inhoud niet met elkaar te delen.

2 7-1-2019 burgemeester Jager

Naar aanleiding van de rondvraag inzake de MTB-toch Fiets Tour Club Diever, 

zegt burgemeester Jager toe om in het kader van de natuurwetgever bij de 

provincie Drenthe aandacht te vragen voor een passende beoordeling als het gaat 

om evenementen binnen natuurgebieden.

3 7-1-2019 wethouder Doeven

Wethouder Doeven is voornemens om zowel de schoolfietsroutes als het plan van 

aanpak verkeersborden beleid te betrekken in het gemeentelijk verkeers- en 

vervoerplan (GVVP). Hij neemt de ruimte om na te denken over de wijze waarop 

natuurorganisaties bij het opzetten van het GVVP betrokken kunnen worden.

4 7-1-2019 wethouder Doeven

Wethouder Doeven zegt toe dat hij na 2.2 (Beleidskaders) of 2.3 

(Aandachtspunten) door middel van verslaglegging een terugkoppeling over het 

GVVP aan de raadscommissie geeft.

5 7-1-2019 college

Het college is bereid om de gewasbescherming breder te trekken dan alleen 

lelieteelt. Het gaat om een breder dilemma, maar voor nu is afgesproken te 

concentreren op de lelieteelt.

6 7-1-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe te leren uit het verleden en de LTO bij het proces 

over de lelieteelt en gewasbescherming te betrekken. Op het moment dat er tot 

afspraken wordt gekomen, zal dit leiden tot een groter draagvlak.

5/3: Wethouder De Jong geeft aan momenteel 

in gesprek te zijn met de telers en bewoners. 

Het betrekken van de LTO hierbij is nog niet 

geconcretiseerd, maar hij heeft het voornemen 

om voor het zomerreces de LTO hierbij te 

betrekken.

Hieronder treft u een overzicht van de openstaande toezeggingen die door de collegeleden in de vergadering van de raadscommissie 

Fysiek Domein en Middelen zijn gedaan. Toezeggingen die sinds de vorige keer zijn voldaan, worden van dit overzicht verwijderd. 

Toezeggingen die in de commissie Sociaal Domein of de raad zijn gedaan komen op het overzicht van het betreffende orgaan.



7 5-2-2019 wethouder De Jong

Naar aanleiding van de vraag van de heer Simonides over het vereenvoudigen 

van asbest verwijderen door inwoners en de voorbereidingen hierop (invullen van 

formulieren), zegt wethouder De Jong toe bereid te zijn om hier naar te kijken in 

hoeverre het college dit eenvoudiger kan maken.

Hier wordt landelijk naar gekeken.

8 5-2-2019 wethouder Doeven

De Maatschappij van Weldadigheid ontvangt namens het college op korte termijn 

een brief over de bomenkap in Wilhelminaoord. Wethouder Doeven zegt toe dat 

de raad een afschrift van deze brief ontvangt.

MvW heeft brief gehad, deze is door de griffie 

verstuurd.

9 5-2-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe om schriftelijk op de vragen van de heer Beets te 

reageren als het gaat om de kopie brief GS klachten over gemeente Westerveld 

(6.b).

10 5-2-2019 wethouder De Jong

Nog dit jaar wordt een overzicht gemaakt van de risico’s die naast de 

Waterleidingmaatschappij Drenthe (WMD), binnen andere gemeenschappelijke 

regelingen spelen. Wethouder De Jong zegt toe deze aan de raad voor te leggen, 

om vervolgens hierover met de raad de discussie te voeren hoe hier mee om te 

gaan.

11 5-2-2019 wethouder De Jong

Hoewel het gaat om een bevoegdheid van het college, zegt wethouder De Jong 

toe om de raad te informeren over de stappen die genomen gaan worden met 

betrekking tot de Waterleiding Maatschappij Drenthe en wil de raad hierin ook 

mee laten beslissen.

Presentatie is al geweest, kan van de lijst

12 5-3-2019 wethouder De Jong

Wethouder De Jong zegt toe om het begrip "redelijk voortvarend" in de 

zienswijze van de RUD "smarter" te formuleren. Daarnaast zegt hij toe in de 

zienswijze aandacht te vragen voor het belang van het blijven uitvoeren van 

preventieve controles. De gewijzigde zienswijze wordt tijdens de 

raadsvergadering van 26 maart ter besluitvorming aan de raad voorgelegd.

13 5-3-2019 wethouder De Haas

Wethouder De Haas zegt toe de vragen van mevrouw Hornstra naar aanleiding 

van het B&W besluit Subsidiebijdragen meerdaagse toeristische evenementen 

2019 schriftelijk te beantwoorden. Het gaat daarbij om de vragen hoeveel 

subsidieaanvragen er zijn ingediend en of er aanvragen zijn afgewezen.

De vragen zijn beantwoord, deze staan op de 

lijst van ingekomen stukken voor de commissie 

FDM van 7 mei 2019



14 5-3-2019

wethouder De Haas 

namens wethouder 

Doeven

Naar aanleiding van het B&W besluit (tijdelijke) verkeersmaatregelen 

Vledderweg Vledder zegt wethouder De Haas toe de volgende vragen schriftelijk 

te beantwoorden: 1. De heer Simonides wil van het college weten hoelang zij 

nodig denkt te hebben om de proefmaatregelen te testen. Hij vraagt het college 

daarnaast of er ook andere mogelijkheden zijn om de snelheid op de Vledderweg 

in Vledder te beperken, want hij vraagt zich af in hoeverre de straatjuwelen wel 

in het straatbeeld passen. 2. De heer Fopma stelt het college de volgende vragen: 

a. Is het plan door een verkeersdeskundige beoordeeld? b. Hoeveel verkeer maakt 

per etmaal gebruik van de Vledderweg in Vledder? c. Waarom is er niet gekozen 

voor een geveerde drempel? d. Heeft het college overwogen om een flitspaal te 

plaatsen? e. Heeft het college rekening gehouden met de aanrijtijden van 

hulpdiensten? f. Is het geen tijd voor een structurele oplossing, door bijvoorbeeld 

een rondweg onder Vledder langs aan te leggen? 3. Mevrouw Hornstra vraagt het 

college waarom dorpsbelang Vledder is gevraagd om draagvlak te creëren, 

terwijl door het college er nog geen onderzoek is gedaan naar draagvlak.

15 5-3-2019

wethouder De Haas 

namens wethouder 

Doeven

Naar aanleiding van de discussie over het Drents Friese Wold zegt wethouder De 

Haas toe de vraag over dat er aandacht kan worden gegeven aan de groep 60+ 

buiten de regio, die op campings komen en met E-bikes door de bossen rijdt en 

veel spendeert, niet ondergewaarderd, dit mee te nemen naar de 

portefeuillehouder en dit in te brengen bij de stuurgroep.


